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,ıe eğitiın .clevriıni 
Açıköğretim Binası'nın açılışını yapan Cumhurbaşkanı Süleyman Demirel, 
"Açıköğretim sistemi, Türkiye'de eğitim devrimini gerçekleştirmiştir" dedi. 

ürkiye ve Avrupada 
yaklaşık 600 bin öğren
ciye uzaktan eğitim ola
nağı sunan, Anadolu 
Üniversitesine bağlı 

Açıköğretim, İktisat ve İşletme 
Fakülteleri yeni binasına kavuş
tu. Daha önce Yunusemre Kam
pusu içinde farklı mekanlarda 
görev yapan birimleri biraraya 
getirmek amacıyla yapılan yeni 
bina 16 Haziran 1999 tarihinde 
Cumhurbaşkanı Süleyman De
mirel tarafından açıldı. 

Vazgeçilmez bir sistem 

Törende bir konuşma yapan 
Cumhurbaşkanı Süleyman De
mirel, 20 yıla yakın bir geçmişe 
sahip olan uzaktan eğitim Fakül
telerin Türkiye'de Avrupa'da 
yüzbinlerce insana yüksek köğ
renim imkanı sağladığına deği
nirken açıköğretimin Türkiye 
için vazgeçilmez bir eğitim sis
temi olduğunu vurguladı. İnsan
ların daha düne kadar hocaların 
dizinin dibinde ve kulak mesa
fesinde eğitim aldığına değinen 
Demirel, "Bugün açıkköğretim 
ve kullanılan teknoloji sayesin
de eğitim ve öğretim kilometre
lerce uzağa götürülüyor" dedi. 

Eğitimde devrim 

Özellikle iletişim devriminden 
sonra Türkiye'de Açıköğretimle 
beraber bir eğitim devriminin 

Açıköğretim Binası, Cumhurbaşkanı Süleyman Demirel tarafından hizmete açıldı. 
Açılış töreninde KKTC Başbakanı Derviş Eroğlu, Milli Eğitim Bakanı Metin 
Bostancıoğlu, YÖK Başkanı Kemal Gürüz, Vali Ali Fuat Güven de katıldı. 

yaşandığını ifade eden Demirel, 
Açıköğretim'in 20.yüzyıla girer
ken bir eğitim abidesi olduğu ve 
kapılarının da herkese açık ol
duğunun altını çizdi. Aynı za
manda açıköğretimin çeşitli se
beblerden dolayı üniversiteye 
gidemeyen öğrencilere de eği-

tim sunduğunu vurgulayan De
mirel; Halkımızın daha çok ve 
daha iyi okuması lazımdır. Oku
manın yeri yaşı yoktur" şeklinde 
konuştu. Demirel, Rektör 
Ataç'ın "uydu ve kanal tahsisi 
şart" şeklinde sözleri için de, 
"İlgili bakanlarımız ve hükümet 

bu konuyla ilgilenecektir." dedi. 

Kanal tahsisi şart 

Açıköğretim Binası açılış tö
reninde bir konuşma yapan 
Rektör Prof. Dr. Engin Ataç da, 
açıköğretim sisteminin Batı Av
rupa'dan Kıbrıs'a kadar birçok 

bölgedeki öğrencilere eğitim 
hizmetini verdiği söyledi. 
Açıkköğretim sisteminin televiz
yon, kitap ve İnternet üçgeninde 
daha yararlı olduğunu vurgula
yan Ataç, uzaktan eğitim veren 
fakültelerde eğitimin daha kal i
teli daha etkin verilebilmesi için 
bedelsiz yayın ve kanal tahsisi
nin gerekli olduğunun altını çiz
di. 

Gururluyuz 

Açıköğretim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ali Ekrem Özkul da bi
nanın özelliklerini anlattığı ko
nuşmasında "Dünyanın mega 
fakülteleri arasında yer almak 
gurur verici" dedi. Özkul, 
2000'Ii yıllarda uzaktan eğitim 
felsefesini hayata geçirecek dü
zenlemelerin yapıldığını ve Açı
köğretim'in daha esnek bir yapı
ya kavuşturulacağını belirterek, 
çağdaş teknolojiyi de kullanarak 
öğrenci ve eğitmen ilişkisinin ar
tırılacağını sözlerine ekledi. 

Bunun yanısıra Milli Eğitim 
Bakanı Metin Bostancıoğlu, 
YÖK Başkanı Prof. Dr. Kemal 
Gürüz ve Eskişehir Valisi Ali Fu
at Güven de yaptıkları koııuşma
da eğitim ve öğretimin Türki
ye'nin her köşesine ulaştın lma
sı nda Açıköğretim'in büyük 
rolünün olduğunu vurguladılar. 

.............. S.E!!.i.~ .. Ç.E!l.i.~Y.~!1:1.~r:ı ............. . 
Oğuzhan MACIT 

2000' de kredili sisteme geçiliyor 

Rektör Yrd. 
Prof. Dr. Atilla Barkana 

Kredili sistem Üniversite'nin tüm akademik birimlerinde 1999-2000 
öğretim yılında uygulanmaya başlayacak. Sistem, Üniversite'de kalitenin 
yükselmesini ve eğitimin sürekliliğini sağlayacak. 

Anadolu Üniversitesi'nin 
tüm akademik birimleri, 
1999-2000 öğretim 

yılında kredili sistemi uygula
maya hazırlanıyor. Farklı 
fakültelerden fark! ı dersler 
alabilme kolaylığı sağlayan 
sistem, kalitenin yükseltilerek 
eğitimin süreklilik kazan
masını sağlayacak. Rektörlük 
tarafından bir standartizasyon 
komisyonu oluşturularak, 
farklı akademik birimlerde 
içeriği aynı olan dersler ince
lenerek bu derslere ortak 

kodlar verildi. Belirlenen 
ortak deslerle Anadolu 
Üniversitesi ogrencısının 
eğitim standartının yükselme
si sağlanarak, öğrencinin hay
ata en iyi şekilde hazırlan
ması hedefleniyor. Rektör 
yardımcısı Prof. Dr. Atilla 
Barkana, "Sistem, farklı 
yeteneklere ve beyinlere 
sahip öğrencilerin en iyi 
biçimde seçimler yaparak 
okulunu zamanında 
bitirmesini sağlayacak" dedi. 
Sistemin" kredi üst sınırı 30 

olacak ve dolayısıyla, 
öğrencinin aşırı kredi yüklen
mesi önlenecek. Belirlenen 
ortak dersler bir katalog 
haline getirilerek önümüzdeki 
öğretim yılında kayıtlarla bir
likte öğrencilere dağıtılacak. 

Kayıtlar bilgisayardan 
Önümüzdeki öğretim 

yılında kayıt tarihleri ile bir
i i kte her öğrenciye bir şifre 
verilerek kendi kaydını ken
disinin yapması sağlanacak. 
Barkana, "Öğrenci, şifresini 

aldıktan sonra, bilgisayara gir
erek, isterse önceki dönem
lere ait not dökümünü isteye
bilecek ve alacağı dersleri 
seçebilecek. Öğrenciler, iste
diği dersleri kendi öğretim 
biriminden alamıyorsa, bil
gisayar yardımı ile farklı bir
imlerin menüsüne girip, aynı 
dersi başka fakülteden ala
bilecek" dedi. 

Eşit derecede 
Prof. Dr. Atilla Barkana, 

kredili sistemin nimetlerini 
ortaya koyarak herkesin eşit 
derecede yararlanmasını iste
diklerini belirtti. 

Handan Parmaksız ..... si~e;;:;··cenfş'····· .............. . 



Lisansüstü değİflİ 
Bundan sonra yüksek lisans ve doktora 

programlarına, LES'ten puan türünde en az 
45 alanlar dahil olacak. 

• • nıversitelerarası Kurul 

U Başkanlığı tarafından 
Resmi Gazete'de yayın
lanan, Yüksek Lisans ve 

Sanatta Yeterlik programlarına 
başvurabilmek için istenen koşul
larda değişiklik y2pıldı. Buna göre 
Yüksek Lisans programlarına, Li
sansüstü Eğitim Sınavı'nda (LES) 
başvurduğu programın puan tü
ründe 45 puandan az olmamak 
koşulu ile girilebilecek. Yüksek Li
sans Yönetmeliği'ne göre, yalnız 
LES puanı ile öğrenci alınabi
ldiğini belirten Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Nezih Varcan, bundan 
sonra yabancı dil seviyesi hesa
planırken, LES'in yanısıra lisans 
not ortalaması ve mülakat sonuç
larının da katılıp katılmayacağına 
senatoların karar vereceğini söyle
di. Varcan : " Biz de Anadolu 
Üniversitesi Senatosu olarak, be
lirli standartlar getirdik" dedi. 

Senato'nun kararına göre, Yük-

sek Lisans programına kabul edi
lebilmek için adayların lisans dip
lomasına sahip olması, LES'den 
puan türünde en az 45 alması ve 
ilgili anabilim dalınca yapılacak 
mülakata katılmış olması gereki
yor. Adayların değerlendirilmesi 
ise, LES'in %50'si, Lisans ortala
masının %25'i, mülakatın %25'i 
baz alınarak yapılacak. Bu yüzde
lerin toplamı üzerinden en az 50 
puan alanlar başarı sıralamasına 
dahil edilecekler. 

Doktora programı için ise aday
ların, yüksek lisans diplomasına 
sahip olması, LES'den puan türün
de en az 50 puan, KPDS'den de 
en az 50 puan almış olması ve il
gili anabil im dalınca yapılmış mü
lakata girmiş olması gerekiyor. 
Adayların değerlendirilmesi ise, 
LES'in %50'si, KPDS'nin % l 5'i, 
yüksek lisans ortalamasının% 15'i 
ve mülakatın %20'si hesaplana
rak yapılacak. Yüzdelerin 

•• •• 

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Nezih Varcan 

toplamı üzerinden en az 55 alan
lar başarılı sayılacak. 

Sanatta Yeterlilik programlarına 
katılacaklar, doktora programı 
için geçerli olan şartları yerine 
getirecekler. Ancak, Sanatta Ye
terlilik programında adayların, il
gili anasanat dalınca yapılacak 
yetenek sınavı ve mülakata katıl
mış olması ve portfölyö sunmuş 
olması gerekli. Başarı değerlendir
mesi, ise yetenek, mülakat sınavı 
ve portfölyö'nün %20'si alınarak 
yapılacak. 

Handan Parmaksız 
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sınav 
Açıköğretim, İktisat 
ve İşletme Fakülteleri 
yıl sonu sınavları 
yapıldı. Sınav, 
öğrenci katı I ı mı 
açısından dünyanın 
en büyük sınav 
organ isazyon lan ndan 
birisi olarak 
değerlendi ri I iyor. 

A
nadolu Üniversitesi'nin üzere dört oturumda sınava ka- 206, toplam engelli öğrenci sa
uzaktan eğiti!'l) veren tıldılar. İktisat ve İşletme Fakül- yısı ise 15. 000 civarınd;ı oldu

. Açıköğretim, iktisat ve telerinin 4'er bölümü ve Açı- ğu belirlendi. Anadolu Univer
lşletme Fakülteleri yıl sonu sı- köğretim Fakültesi'nin iki yıllık sitesi'nin Türkiye genelinde bü
navları, 77 il 82 sınav merke- önlisans tamamlama program- yük bir başarı ile gerçekleştirdi
zi ile 3.631 binada ve 55.004 larında yer alan toplam 229 ği sınavda bu yıl da.önemli bir 
salonda 19- 20 Haziran tarihle- dersin sınavı gerçekleştirilirken sorun yaşanmadı. Oğrenci ve 
rinde yapıldı. Sınava, 517. 448 147.7f?~ kişi görev aldı. Ana- sınavda görev alacak görevli 
açıköğretim öğrencisi katıldı. dolu Universitesinden sınava katılımı açısından dünyanın en 
Bir öğrencinin birden fazla otu- temsilci olarak 148 kişi, kurye büyük sınav organisazyon
rumda sınava katılması söz ko- olarak da 94 kişi görevlendi- !arından birisi olarak değerlen
nusu olduğundan öğrenciler, rildi. Çeşitli cezaevlerinde sı- diriliyor. 
sabah ve öğleden sonra olmak nava girecek öğrenci sayısı Oğuzhan MACIT 

Ev kiralamanın tani ... z'iilliiilli 
Tayincilere dikkat. Emlakçılar, kiralık evlerin sayısının geçen döneme göre 
daha az olduğunu söylediler. 

E
mlakçılar, emlak satış ve kiraların
da en hareketli dönemin Temmuz
Eylül dönemi olduğunu söylediler. 

Öğrencilerin genelde şehir merkezinde 
ya da cadde üzerinde ev istediklerini 
kaydettiler.Temmuz ortasından itibaren 
belli olacak tayinlerin öğrencilerin iste
dikleri yerde ev bulmalarını zorlaştırdı
ğını belirten emlakçılar, acele edil
mesini tavsiye ettiler.Eskişehir'deki 
semtlere göre ev kiraları şöyle: 

Sine!TI Gen_i_ş__ , 

İsmet İnönü Cad.(Duktorlar) 100-150 
Kızılcıklı Mahmut Pehlivan 100-150 
Hasan Polatkan Bulvarı 70-120 
Vişnelik Mahallesi (sobalı) 50-60 (kaloriferli) 75-11 O 
Atatürk Caddesi 70-100 

Tepebaşı 50-80 ~ 
Bağlar Caddesi (geçit öncesi sobalı) 50-80. 

(geçit sonrası kaloriferli) 70-120 
Sakarya Caddesi (geçitt• kadar) 60-100 

(geçitten sonrası sobalı) 50-80 
Deliklitc1ş 70-130 ı ı · ı 
Yunus Emre Caddesi 80-11 O 
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Gönüllüler yardım.da 
1 
Gönüllü Toplumsal Hizmetler Kulübü yardıma 1 

ihtiyaç duyan ilköğretim okullarına kullanılmış 

1 

eşya yardımında bulundu. ' 

Üniversitemiz bünyesinde ocak ayından bu yana faaliyette bulu-
1 

nan Gönüllü Toplumsal Hizmetler Kulübü üyeleri 1 O Haziran 
perşembe günü saat 14.00'te belirlenen yardıma muhtaç okullara 
kullanılmış eşyaları ulaştırmak üzere yola çıktı. 

Kampanya öncelikle okulumuzda fakülte kantinlerine konulan 
kutularla başladı. Ancak kulüp üyeleri bu kutularla hedeflenen 
amaca ulaşılamadığını, öğrencilerin kampanyaya çok ilgisiz 
olduğunu, hatta kutuların çöp kutusu olarak kullanıldığını belirttiler. 

Kullanılmış eşya kampanyasının ikinci aşaması, ilköğretim 
okullarına keşif gezileri yapılarak durumunun belirlenmesi idi. Bu 
saptamadan sonra iyi durumda olan okullardan çdcukların kullan
madıkları giysi-kitap-kırtasiye malzemeleri toplandı. 

Diğer bir aşama ise keşif gezilerinde saptanmış olan yardıma 
muhtaç ilköğretim okullarına eşyaların aktarılması idi. 

Gönüllü üyelerin çıktıkları yolculukta ilk durakları Emek mah. 
bulunan Dr. Halil Akkurt İlköğretim okulu oldu. Burada büyük bir 
ilgiyle karşılanan üyeler dağıtım işini öğretmenlerin daha iyi 
yapacağını düşünerek eşyaların paylaştırlmasını okul yöneticilerine 
bıraktılar. Üyelerin ikinci durağı Türkmen Tokat köyünde bulunan 
Türkmen Tokat ilköğretim okuluydu. Eskişehir'in 20-25 km dışında 
bulunan okulun, özellikle de çocukların birçok olanaktan yoksun 
olduğu görüldü. Okul yöneticileri üniversitemizde böyle bir kam- 1 
panyanın başlatılmış olmasından mutluluk duyduklarını bu tür 
yardımların daha sık üyelerinin son durağı ise Sazova'da bulunan 
Görsem Rehabilitasyon Merkezi'ydi. Buranın yöneticileride kulüp 
üyelerine toplumsal gerçekleri göz ardı etmedikleri için teşekkür 
ettiler. 

Müzil{ l(ulübü 
Müzik etkinliklerine katılmak, istediğiniz bir 

müzik aletini çalmak istiyor ve zamanınızı boşa 
geçirmek istemiyorsanız Müzik Kulübü'ne üye 

olmanız yeterli. 
Anadolu Üniversitesi öğrenci

sinin müzik ve kültürel faaliyet
ler açısından birşeyler öğrenme
lerini sağlamak ve Üniversite'yi 
gerek şehre gerekse Türkiye'ye, 
yaptığı etkinlikleri göstermek 
amacı ile kurulan 
Müzik Kulübü çe
şitli etkinliklere im
za atıyor. Kulüp 
yönetim kurulu 
üyesi 0kt. Mehmet 
Alan, Anadolu 
Üniversitesi öğren
cisini kendisinin 
çalıp söylediği mü
zik gruplarında 
görmek istediğini, 
festival ve üniversi
teler arası müzik 
yarışmalarına katıl
masını sağlayarak 
üniversitenin bu 
alanda da söz sahibi olduğunu 
göstermek istediklerini söyledi. 
Daha önceki çalışmalarında 
Anadolu Ezgileri adlı bir müzik 

grubu oluşturduklarını belirten 
Alan, bu grupla iki konser ver
diklerini ve konserlerden birinin 
de 18 Mayıs'ta Kocaeli Üniversi
tesi tarafından davet edilmeleri 
sonucunda gerçekleştirdiklerini 

ve önümüzdeki yıl 
da Müzik Kulü
bü'nün Kocaeli 
Üniversitesi'ni da
vet edeceklerini 
söyledi. Önümüz
deki dönem bir öz
gün Türk müziği 
grubu kuracakları
nı söyleyen Alan, 
bu grup ile Türk 
Müziği ve Batı 
Müziğinin renkle
rini birleştirerek bir 
sentez oluşturmak 
istediklerini sözle
rine ekledi. Kulüp

le ilişki kurmak için, 0kt. Meh
met Alan (3548) ile görüşebilir
siniz. 

Ha!1.~an PARMAKSIZ 
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Yaz okullarına merhaba 
er yıl düzenli olarak düzenlenen yaz spor 

H. okulları bu yıl da öğrencilerini kabul et
meye başladı. Okullar tatile girdikten son

ra başlayacak etkinliklerde, öğrenciler tatilin 
keyfini çıkarırken sporla dopdolu günler yaşaya
caklar. Yorucu bir ders yılının ardından öğrenci
lere spor olanaklarını sunmaya devam eden 
Anadolu Üniversitesi tenis, futbol, basketbol ve 
voleybol yaz spor okulları ile hizmet verecek. 
Yaz spor okulları iki dönem halinde isteklilerine 
hizmet verecek. Yüzme yaz okulu 25 Haziran, 
Tenis yaz okulu 29 Haziran' da başlarken, vo
leybol ve basketbol okulları 1 Temmuz'da, fut
bol yaz spor okulu ise 5 Temmuz günü çalışma
larına başlayacak. Yaz okullarına istekli olanlar 
Anadolu Üniversitesi Yunusemre Kampusü Spor 
Salonu' ndan bilgi alabilecekler. Ayrıca Spor 
Salonu'nun 13 11 ve 13 12 numaralı telefon
larından da bilgi alınabilir. 

Canlılarınııza sahip çıkanııyoruz 
Türkiye'de yaşayan birçok canlı türü yok olma tehlikesiyle karşıkarşıya. 

ürkiye'de yaşayan birçok canlı tü-

Trü insanların vurdumduymazlığı 
ve canlı türlerinin yurtdışına kaçı

rılmasından dolayı yok olma tehlike
siyle karşı karşıya. Bir zamanlar yurdu
muzda da yaşayan canlıları artık sade
ce hayvanat bahçelerinde ve TV'lerde 
görebiliyoruz. Anadolu Üniversitesi 
Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü Öğretim 
Üyelerinden Doç. Dr. Ali Yavuz Kılıç 
bu konuda şunları söylüyor:" Mesela, 
Çita adı verilen hayvanlar Türkiye'de 
19.yy'a kadar yaşıyorlardı. Son Kaplan 
ise 1970 yılında Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi'nde avlanırken, Kunduz soyu 
da bu yüzyılının başı itibariyle tüken
di." Son yıllarda yapılan araştırmalarda 
bir çok türün, daha keşfedilemeden or
tadan kalktığını açıklayan Kılıç, " Bıra
kın korumayı, henüz ülkemi;!de tam 
olarak hangi canlı türlerinin yaşadığını 

Doç.Dr. Yavuz Kılıç: "Türkiye'de 
henüz keşfedilmeden yok olan bir 

çok canlı türü var" dedi. 

bile bilmiyoruz" dedi. Kılıç, sözlerine 
şöyle devam etti :" Bunu daha önce
den fark eden ülkeler biyolojik zengin-

liklerini araştırmışlar ve koruma altına 
almışlar. Mesela, sulak alanlarda orta
ya çıkan ve bilimsel adı Triops Cancri
formis olan tür, bizim ülkemizde asa
lak muamelesi görürken, Yeni Zellan
da'da kanserle mücadelede kullanıla
bildiği anlaşıldığında hemen koruma 
altına alınmıştır". Bütün Avrupa kıta
sında saptanmış bitki türü sayısının 
yaklaşık 12.000, hayvan türü sayısının 
ise yaklaşık 30.000 olduğunu vurgula
yan Kılıç, Türkiye'nin ise, tek başına 
bu kadar bitki ve hayvan türüne ev 
sahipliği yaptığını söyledi. Öte yandan 
Kılıç, önlem alınamadığı taktirde, özel
likle insanların çevreye karşı vurdum
duymazlıkları ve canlı türlerinin yurt
dışına kaçırılması sonucu bu sayının 
giderek azaldığının altını çizdi. 

.................... ç~.,.!~ .. Ç.E_~!.~X~.~.-'.\~ ................... . 

Eskişehir hakettiği 
sinemaya kavuştu 

Yıllardır bir çok öğrenciyi bünyesinde barındırma
sından dolayı öğrenci şehri olarak anılan Eskişe
hir , kültürel etkinlikler açısından da zengin bir 
şehirdir.Çoğunlukla öğrencilere hizmet veren si
nemalar da Eskişehirli öğrencilerin uğrak meka
nıdır. 
Geçtiğimiz hafta bu sinemalara bir yenisi eklen
di. Rahat ve temiz dört salonu, düzgün ses düze
ni, geniş koltukları ve görüşü engellemeyen otur
ma düzeniyle bir çok şehirde hizmet veren AFM 
Sinemaları artık Eskişehir'de. Hasan Polatkan 
Bulvarı üzerinde açılan yeni Migros binası için
de yer alan sinema açıldığından beri yoğun bir 
seyirci kitlesine hizmet veriyor. 

GSF hazırlık 
kurslarına başladı 

GSF hazırlık kurslarına başla- '½'1' 
yanlar için Kredi Yurtlar ~/ı 
Kurumundan izin alındı. 
Şehir dışından katılan kursi
yerlerin barınma sorunu 
çözüme kavuştu. 
Güzel Sanatlar Fakültesi 
yıllık hazırlık kurslarına 
başladı.Kurslar eylül başına 
kadar devam edecek . Ka
yıtlar her hafta pazartesi gü
nü yapılıyor. Kurs temel sanat eğitimi araştırma 
görevlileri tarafından veriliyor.Araştırma görevli
leri programlarını haftada beş gün dörder saaten 
9:00-13 :00 saatleri arasında uyguluyor.Saat başı 
ders ücreti 800.000 TL olarak belirlendi. Kursi
yerler, öğrenci belgelerini aldıkları takdirde kre
di yurtlar kurumuna başvurarak yurtlarda kala
bilme izni alabilecekler.Hazırlık kursu hakkında 
görüşlerini aldığımız Yrd. Doç.Dr Faruk Atalayer 
"Sınav iki aşamalı yapılıyor.Birinci aşamayı can
lı ve cansız modelde kurşun kalem çalışma
sı,ikinci aşamayı hayalden suluboya resim ve al
gı testi oluşturuyor. Hazırlık kursları öğrencilerin 
eksikliklerini gidererek, sınavda daha başarılı ol
masını sağlıyor" dedi. 

Miniklerden Yılsonu Etkinlikleri 
Bakmayın boyları na 

İÇEM'deki 'Yuva Kaynaştırma Sınıfı' öğrenci
leri, gerçekleştirdikleri yıl sonu etkinliği ile 
büyüklere taş çıkardılar 

I• ~itme Engelli Çoçuklar Okul 
üncesi Eğitim Araştırma ve 

Uygulama Merkezi (İÇEM) Yu
va Kaynaştırma Sınıfı' öğrenci
lerinin yıl sonu gösterileri bü
yük beğeni kazandı. 15 Hazi-

ran'da İÇEM'de dördü işitme 
engelli olmak üzere toplam 25 
öğrencinin görev aldığı ve yak
laşık iki saat süren gösteri, iz
leyenler tarafından büyük ilgi 
gördü. 

Çocuk Yuvası'ndan 
Yılsonu gösterisi 
1 2 Haziran'da Anadolu Üniversitesi Çocuk Yu- birbirinden güzel gösterileriyle devam etti. Bütün 

vası, Sinema Salonu'nda Yılsonu Sergisi ve yuva öğrencilerinin görev aldığı gösteriler yaklaşık 
bir gösteri düzenledi. Gösteri Yuva Müdürü Şeniz üç saat sürdü. Bütün öğrencilere Rektör Yardımcısı 
Emeksiz'in açılış konuşmasıyla başladı ve miniklerin Prof. Dr. Nezih Varcan Tarafından Karneleri verildi. 
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Sertalı Erene, costurdu 
# 

ertab Erener, Eskişe
hir'de unutulmaz bir 
konser verdi. Türki
ye'nin en iyi sopranola
rından biri olarak kabul 

edilen Sertab Erener, 16 Hazi
ran akşamı Hayal Kahvesi'nde 
muhteşem bir konser verdi. 

Eskişehirlilerle ilk kez buluşan Sertab Erener, yaklaşık iki saat süreyle 
aralıksız sahnede kalarak izleyenleri performansına hayran bıraktı. 
Sempatik tavırları ile dikkat çeken Erener, Eskişehir'e tekrar gelmek 

üzere söz verdi. 

Yeni albümünü çıkardıktan 
sonra konser çalışmalarına ağır
ı ık veren Sertab Eren er, bu çalış
malar kapsamında 16 Haziran 
akşamı Hayal Kahvesi'nde hay
ranları ile buluştu. Konsere bir 
saat geç başladığı için izleyen
lerden tepki alan Sertab Erener, 
sahne performansıyla kendini 
affettirdi. Hem son ç ıkarm ış ol
duğu albümün ardından fazla 
zaman geçmemiş olması hem 
de Eskişehir'e ilk kez gelmiş ol
ması nedeniyle Sertab Erener'i 
bine yakın hayranı dinledi. Eski
şehir'e ilk kez geldiğini ve gör
düğü ilgiden son derece mem
nun kaldığını belirten Sertab 
Erener, dinleyicilerin coşkusu
nun kendi sahne performansını 
olumlu yönde etkilediğini ifade 
etti. Eskişehir'e tekrar gelmek 
üzere söz veren Erener, İstan
bul'a çok olumlu izlenimlerle 
döndüğünü söyledi. 

Tepebaşı Belediye Başkanı Ahmet Ataç: 

Öğrenciler haklı 
Yunusemre Kampusümüzün sınırları içerisinde bulunduğu Eskişehir Te

pebaşı Belediye Başkanı Dr. Ahmet Ataç, öğrencilerin Belediye'ye 
ilişkin dile getirdikleri isteklerinde haklı olduklarını söyledi. 

nadolu Haber'in 12-25 
Nisan tarihleri arasın
da yayımlanan 54. sa
yısında yer alan ve öğ-

rencilerin yerel yönetimlerden 
beklentilerini dile getiren ha
ber üzerine sorularımızı yanıt
layan Tepebaşı Belediye Baş
kanı Dr. Ahmet Ataç, öğrenci
lerin isteklerinde haklı olduk
larını söyledi. Yerel yönetim
lerden beklentilerini dile geti
ren öğrenciler; temiz bir çev
re, kaliteli sosyal mekanlar, 
barınma ihtiyacına yönelikte~ 
sisler, spor kompleksleri ve 
daha çağdaş bir Eskişehir için 
çeşitli isteklerde bulunmuşlar
dı. 

Ataç, aslında isteklerin ço
ğunun Büyükşehir Belediye
si'nin yetki alanına girdiğini 
ancak anlayış gereği Eskişe
hir'de belediyeleri ilgilendiren 
tüm konularda her üç beledi
yenin de tek çatı altında hare
ket edeceğine inandığını be
lirtti. 

Qğrenci kenti 
Özellikle barınma, beslenme 

ve sosyal yaşantıya ilişkin ko
nulara, yerel yönetimlerin daha 
büyük bir özenle yaklaşması 
gerektiğini belirten Ahmet 

Sorunların çözümü 
için öğrencilerden 

zaman isteyen Ataç, 
Anadolu 

Üniversitesi ile 
her türlü 

işbirliğine hazır 
olduklarını kaydetti. 

Ataç, Eskişehir'e hatırı sayılır 
derecede ekonomik katkı sağla
yan öğrencilere karşı, yerel yö
netimlerin de bazı sorumluluk
ları olduğunu vurguladı. Ataç 

şöyle dedi: 
"Gerek Büyükşehir Belediye 

Başkanı Prof. Dr. Yılmaz Bü
yükerşen'in, gerekse benim 
üniversite içinden ge lmemiz 
1Jedeniyle öğrencileri ilgilendi
ren konulara daha özenle yak
laşacağımızdan öğrencilerimi
zin hiçbir şüphesi olmasın. 
Yalnız öğrencilerimiz tarafın
dan gündeme getirilen konular 
kısa zamanda çözümlenecek 
konular değil. Çünkü devraldı
ğımız belediyelerin ekonomik 
koşulları hiç de iyi değil. Bu 
nedenle şu an okumakta olan 
öğrencilerimiz, bizim uzun va
dede yapacağımız hizmetler
den yararlanma imkanı bula
mayacaklardır." 

Ekonomik koşulların düzel
mesi ile birlikte, kentte hiz
metlerin başlayacağını vurgu
layan Ataç, "Eğer Eskişehir'i 
çağdaş ve kültür kenti yapmak 
istiyorsak, projelerimizi 20-30 
yıl sonrasını düşünerek hazır
lamalıyız" dedi. 
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Tepebaşı belediye Başkanı Ahmet Ataç, Anadolu Haber'in 54. 
Sayısı'nda yer alan ve öğrencilerin yerel yönetimlerden beklenti

lerini içeren haberi ilgiyle okudu. Ataç, öğrencilerden zaman istedi 
ve .. Projelerimizi 20-30 yıl sonrasını düşünerek hazırlamalıyızw 

dedi. 

Beledi ~Üniversite işbirlr · 

Anadolu Üniversitesi ile her 
türlü işbirliğine hazır olduk
larını belirten Ataç, yaz 
döneminde Devlet Konser-

vatuarı ile gerçekleştirilecek 

bir projenin yaşama geçir
ileceğini veTepebaşı'ndaki an
fi tiyatroda klasik müzik kon
serleri verileceğini söyledi. 
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